
																	

																																																																																																								 	

	

	Verslag	algemene	ledenvergadering	14	maart	2018	

Aanwezig:	125	leden.	

1.Opening.	

De	voorzitter	Carel	Gorissen	opent	de	vergadering	en	heet	alle	aanwezige	leden	van	
harte	welkom.	

2.Verslag	algemene	ledenvergadering	16	maart	2018.	Het	verslag	wordt	door	de	
ledenvergadering	vastgesteld.	

3.Jaarverslag	2017.	

De	voorzitter	noemt	enkele	zaken	uit	het	verslag	die	aan	de	orde	zijn	geweest.	Zo	is	in	
april	2017	in	samenwerking	met	het	VIP	De	Wegwijzer		in	de	Oase	geopend.	Bezoekers	
hebben	vragen	gesteld	over	uiteenlopende	zaken	die	met	name	te	maken	hadden	met	
zorg	en	welzijn.	Naast	vrijwilligers	van	SVR	en	het	VIP	waren	ook	professionals	aanwezig.	
In	2018	is	de	Wegwijzer	niet	meer	elke	vrijdagmorgen	open	,maar	de	laatste	vrijdag	van	
de	maand	samen	met	het	Repair	café.	De	voorzitter	spreekt	de	hoop	uit	dat	senioren	als	
zij	informatie	wensen	de	Wegwijzer	zullen	bezoeken.	

Ook	is	in	2017	samen	met	Vita	het	project	VoorMekaar	gestart	en	dit	blijkt	nu	al	een	
succes.	Na	twee	dagen	dagbesteding,		is	dit	in	2018	uitgebreid	naar	3	dagen.	Deelnemers	
kunnen	gebruikmaken	van	het	vervoer	als	zij	dit	wensen.	De	dagbesteding	wordt	
begeleid	door	een	groep	vrijwilligers.	Naast	ontmoeten	is	ook	samen	eten	onderdeel.	

Bestuursleden	hebben	ieder	hun	eigen	taakgebied.	De	SeniorenVereniging	heeft	
ongeveer	1400	leden	en	dan	is	een	bestuur	van	9	leden	nodig	om	alle	taken	goed	te	
kunnen	vervullen,	zowel	intern	als	extern	contacten.	

Op	dit	moment	is		er	behoefte	aan	versterking	bij	de	gastvrouwen	in	de	Oase.	De	
voorzitter	doet	een	oproep	aan	vrouwen	en	ook	speciaal	mannen.		

De	contacten	met	De	Boodschap	daar	,waar	het	gaat	om	de	huur	van	de	Oase,	verlopen	
niet	altijd	naar	wens.	Wij	hopen	dat	in	2018	een	aangepaste	huurovereenkomst	kan	
worden	ondertekend.	We	hebben	te	maken	met	een	forse	huurverhoging,	omdat	door	
de	Boodschap	een	commercieel	tarief	moet	worden	betaald	en	geen	sociaal	tarief	meer	
zoals	voorheen.	
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De	contacten	met	de	gemeente	verlopen	constructief	en	in	een	goede	sfeer.		De	bijdrage	
van	SeniorenVereniging	in	het	sociaal	domein	is	een	van	de	belangrijkste	onderdelen	in	
he	overleg	met	de	gemeente.	

Verder	doet	de	voorzitter	een	oproep	voor	enkele	activiteitengroepen	die	nog	wat	extra	
leden	kunnen	gebruiken,	zoals	o.a.	nordic		walking.	

4.Vaststellen	exploitatierekening	2017	en	balans	2017.	De	penningmeester	Joep	
Wouters	geeft	een	toelichting.	

Balans	2017.	In	2017	is	een	bedrag	van	9500	euro	aan	inventaris	geïnvesteerd.	De	
bankrekeningen	geven	een	afname	van	3950	euro	te	zien.	De	bestemmingsreserve	is	op	
een	bedrag	gebracht	van	15.000	euro.	Dit	bedrag	is	nodig	voor	nog	aan	te	schaffen	
inventaris	in	2018	en	de	dekking	van	kosten	65	jarig	bestaan	in	september	2018.	In	
verband	met	de	subsidie	van	de	gemeente	is	bepaald	dat	de	reserve	25%	van	de	
exploitatie	mag	bedragen.	Dit	bedrag	is	op	de	balans	zichtbaar	gemaakt.		

Exploitatieresultaat	2017.Het	jaar	2017	is	afgesloten	met	een	batig	saldo	van	4494	euro.	
Aan	de	bestemmingsreserve	is	10.000	euro	onttrokken	voor	dekking	van	de	
aangeschafte	inventaris.	Was	dit	niet	gedaan	dan	hadden	we	een	nadelig	saldo	van	5506	
euro.	Het	nadelige	saldo	wordt	veroorzaakt	door	de	forse	huurstijging.	Voor	2018	
hebben	we	hetzelfde	bedrag	aan	subsidie	ontvangen	als	in	2017.	Dit	dekt	niet	de	
verdubbeling	van	de	huur	die	door	De	Boodschap	in	rekening	wordt	gebracht.	Daarom	is	
er	voor	2018	20.000	euro	uit	eigen	vermogen	gehaald	om	tot	een	sluitende	begroting	te	
komen	.		

De	balans	2017	en	de	exploitatierekening	2017	worden	vastgesteld.	

5.Verslag	van	de	kascommissie.	

Op	20	februari	2018	is	de	kascommissie	bij	elkaar	geweest.	Zij	verklaren	de	financiële	
administratie	en	de	daarbij	behorende	jaarstukken	2017	van	de	penningmeester	te	
hebben	gecontroleerd.	De	bevindingen	worden	in	de	ledenvergadering	voorgelezen.	De	
voorgelegde	administratie	was	correct	en	goed	verzorgd.	Het	voorstel	van	de	
kascommissie	om	de	penningmeester	c.q.	het	bestuur	te	déchargeren	werd	met	een	
applaus	van	de	aanwezigen	verleend.				

6.Verkiezing	en	benoeming	van	de	kascommissie.	

Nel	van	Wanrooij	is	aftredend	en	Piet	van	Kuijk	en	Cisca	Vonk	worden	benoemd	in	de	
kascommissie.		Nel	Willemen	wordt	benoemd	tot	reserve	lid	van	de	kascommissie.	
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7.Begroting	2018.	

De	begroting	2018	wordt	toegelicht	en	vastgesteld	door	de	aanwezige	leden.	

8.Vaststellen	contributie	2019.	

Gezien	de	reserves	die	zijn	opgebouwd	o.a.	uit	de	contributie	van	onze	leden.		Het	
voorstel	is	om	zolang	de	begrotingstekorten	kunnen	worden	gedekt	uit	de	reserves	de	
contributie	van	22	euro	per	jaar	in	2019	niet	te	verhogen.	De	contributie	in	2019	wordt	
vastgesteld	op	22	euro	per	jaar.	

9.Stand	van	zaken	visie	en	beleid.	

Het	huidige	visie	en	beleidsplan	2014-2018	zal	worden	herzien.	Getracht	wordt	om	In	
het	najaar	van	2018	een	visie	en	beleidsplan	in	een	nieuwe	vorm	te	kunnen	aanbieden.	

10.Mededelingen.		

In	2018	vieren	we	het	65	jarig	bestaan.	Van	20	t/m	23	september	2018	worden	
verschillende	activiteiten	georganiseerd.		

11.Rooster	van	aftreden	van	bestuursleden	en	verkiezing.	

Carel	Gorissen	is	aftredend	en	niet	herkiesbaar.	Lenie	Schuermans,	Wil	Simons	en	Henny	
van	den	Udenhout	zijn	aftredend	en	worden	herkozen.			

12.Benoeming	bestuurslid	en	voorzitter.	

Truus	Noij	heeft	zich	aangemeld	voor	vacature	in	het	bestuur	die	ontstaan	door	het	
vertrek	van	Carel	Gorissen.	Het	bestuur	stelt	aan	de	ledenvergadering	voor	haar	te	
kiezen	in	het	bestuur	en	tevens	te	benoemen	tot	voorzitter.	Onder	applaus	wordt	de	
benoeming	bekrachtigd.			

Woordje	van	de	huidige	voorzitter.	Na	de	benoeming	van	de	nieuwe	voorzitter	krijgt	de	
scheidende	voorzitter	Carel	Gorissen	het	woord.	Hij	deelt	mee,	dat	hij	nu	met	een	
tevreden	gevoel	het	stokje	overdraagt	aan	Truus	Noij.	Hij	dankt	de	bestuursleden	voor	
de	constructieve	vergaderingen	en		de	prettige	sfeer	binnen	het	bestuur	in	de	afgelopen	
jaren.	Er	is	samen	veel	bereikt.	Ook	waren	de	contacten	met	externe	organisaties	en	de	
gemeente	zeer	zinvol	en	nuttig.	Het	moet	vooral	gezellig	zijn	en	dat	is	zeker	het	geval.	
Samen	hebben	we	een	team	met	ieder	hun	eigen	taakgebied	en	dat	heeft	goed	gewerkt.	
Hij	wenst	de	nieuwe	voorzitter	veel	succes	toe	bij	deze	bruisende	club.	
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Hierna	neemt	de	nieuwe	voorzitter	het	woord.	Zij	dankt	de	leden	voor	het	vertrouwen	
dat	in	haar	wordt	gesteld	en	hoopt	dit	waar	te	maken.	Nu	zij	weer	terug	is	als	inwoner	
van	Rijen	voelt	het	goed	om	weer	leuke	contacten	te	hebben	in	Rijen.		

Erespeld	KBO-Babant.	

De	voorzitter	Truus	Noij	richt	wederom	het	woord	tot	de	afgetreden	voorzitter	Carel	
Gorissen	en	dankt	hem	voor	bewezen	diensten	voor	de	vereniging.	Carel	ontvangt	voor	
de	verdiensten	als	voorzitter	van	de	Kring	en	zes	jaar	voorzitter	van	SeniorenVereniging		
Rijen	van	KBO-Brabant	de	zilveren	speld	met	goud.	Hierna	richt	Sjef	Douma	het	woord	
tot	de	vertrekkende	voorzitter.		

Toen	Carel	in	2012	toetrad	tot	het	bestuur	is	de	bestuursvorm	al	snel	veranderd.	Geen	
dagelijks	bestuur	meer,	maar	het	plenaire	bestuur	vergadert	altijd	samen.	De	vereniging	
werd	hierdoor	ook	democratischer.	Een	visie	en	beleidsplan	werd	opgesteld.	Hierin	
werden	ook	toekomstige	ontwikkelingen	binnen	de	vereniging	opgenomen.	Zo	is	bij	het	
60	jarig	jubileum	in	2013	de	naam	Bond	van	Ouderen	veranderd	in	SeniorenVereniging	
Rijen.	Dit	heeft	steeds	meer	jongere	senioren	als	lid	van	de	vereniging	opgeleverd.	Ook	
werden	de	statuten	aangepast.	Steeds	meer	hebben	we	ons	vanaf	die	tijd	naast	
ontspanningsactiviteiten	ook	gericht	op	de	ontwikkelingen	rond	het	Sociale	Domein,	
waaronder	Wmo	e.d.	Er	kwam	ook	een	nieuwe	huisstijl	en	een	pr-plan	en	pr-commissie.	

Sjef	wenst	Carel	de	komende	jaren	veel	gezonde	jaren	toe	en	bedankt	hem	nogmaals	
namens	het	voltallige	bestuur	voor	de	prettige	en	constructieve	samenwerking.	

13.Rondvraag	en	sluiting.	

Vragen	worden	gesteld	over	het	parkeren	van	scootmobiels	in	De	Boodschap	en	Oase.	In	
de	Boodschap	is	een	rollator	aanwezig	om	naar	de	Oase	te	lopen	of	te	worden	gebracht..	
Samen	met	De	Boodschap	wordt	naar	een	oplossing	voor	dit	probleem	gezocht.	
Scootmobiels	mogen	op	last	van	de	brandweer	in	verband	met	vluchtwegen	niet		
worden	geplaatst	in	De	Boodschap	en	de	Oase.	Buiten	is	een	overdekte	stalling	gemaakt.	

Vragen	worden	gesteld	over	de	twee	Bingomiddagen	met	karnaval.	Een	geplande	Bingo	
in	de	Oase	en	een	door	De	Boodschap	georganiseerde	Bingo	op	dezelfde	middag.	
Komend	jaar	zal	dit	goed	worden	afgestemd.	

14.	Sluiting.	

Voorzitter	Truus	Noij	dankt	allen	voor	hun	komst	en	inbreng	en	sluit	rond	14.30	uur	de	
ledenvergadering	en	nodigt	allen	uit	voor	een	kopje	koffie.	Hierna	volgt	een	optreden	
van	Da	Capo.		
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Tekst	toespraak	door	Jef	Douma	

Zes	jaar	geleden	bestond	het	bestuur	van	de	KBO	nog	uit	twee	bestuurslagen,	het	dagelijks-en	
het	algemeen	bestuur.	Carel	trad	toe	tot	het	bestuur..	Hij	had	al	snel	gezien	dat	hij	deze	vorm	
van	bestuur	niet	wilde	en	stelde	gewoon	dat	er	orde	op	zaken	gesteld	moest	worden	om	de	taak	
als	Voorzitter	op	zich	te	nemen.	

Vanaf	die	dag	kwam	er	een	bestuur	waarvan	de	leden	samen	vergaderden.	De	vereniging	werd	
onder	Carel		een	stuk	democratischer.	Er	is	meteen	gesproken	over	visie	en	beleid.	Dit	werd	op	
papier	gezet.	Er	kwam	een	beleidsplan	en	een	toekomstvisie	de	Kerntaken	staan	hierin.	De	
statuten	werden	vervangen.	En	het	hele	juridische	deel	werd	onder	de	loep	genomen	

Ze	gingen	zich	steeds	meer	richten	op	het	sociale	domein.	Adriaan	Brouwers	die	te	kennen	had	
gegeven	iets	bij	de	Bond	voor	Ouderen	te	willen	doen	werd	aan	het	bestuur	toegevoegd		

Met	het	oog	op	het	60	jarig	bestaan	in	2013	werd	de	huisstijl	onderhanden	genomen	en	werd	de	
naam	aangepast	aan	de	tijd.	De	Bond	van	Ouderen	werd	SeniorenVereniging	Rijen.	Het	bestuur	
wilde	n.l.	ook	meer	jongeren	aan	zich	gaan	binden.	Er	kwam	ook	een		PR-plan	en	een	PR	
commissie	en	een	maandelijkse	Nieuwsbrief	van	4	pagina’s.		Om	de	communicatie	met	de	
activiteitengroepen	te	verbeteren	werd	ingevoerd	dat	er	twee	maal	per	jaar	met	de	besturen	
van	de	activiteitengroepen	en	het	algemeen	bestuur	zou	worden	vergaderd.	

Een	sterk	punt	van	Carel	was;		Het	moet	gezellig	zijn	en	we	moeten	zorg	hebben	voor	elkaar.	De	
besturen	voor	hun	leden	en	de	leden	onderling.	

Het	bestuur	ging	ook	in	de	avonduren	vergaderen	zodat	er	na	afloop	nog	even	bijgepraat	kon	
worden	onder	het	genot	van	een	drankje.		

Het	contact	met	De	Boodschap	verliep	niet	altijd	gemakkelijk.	Het	contact	met	de	Leemput	wel.	

Uitspraak	van	Carel	De	‘Seniorenvereniging	Rijen	is	een	bijna		65-jarige	vereniging	met	
geschiedenis,	maar	vooral	met	toekomst."	

Hoog	in	het	vaandel	staat:		‘goed	zorgen	voor	elkaar	en	samen	gezellige	dingen	doen’.	

En	hierin	is	Carel	in	zijn	zes	jaar	voorzitterschap	zeker	geslaagd.	

Namens	het	bestuur	en	alle	leden	van	de	SeniorenVereniging	danken	wij	Carel	voor	zijn	
tomeloze	inzet	en	we	hebben	een	bloemetje	voor	José	die	Carel	altijd	gesteund	heeft	in	zijn	
werkzaamheden	voor	de	KBO	en	SVR.		

	


